

ASSET LIST

LOT 164: ENERGY MANAGEMENT SYSTEM PATENTS FOR SALE

164号专利包:能源管理系统专利待拍

Ocean Tomo Bid-Ask™ Market patent auction lot 164 consists of three U.S. patents. This portfolio is directed towards smart IoT methods and systems that use mobile devices to control residential and commercial IoT enabled devices. The inventive concept captured in this portfolio allows users to activate and control various networked IoT devices including alarms, thermostats, lighting system, HVAC system etc. The presented technology applies to any commercial and residential buildings to efficiently manage and use shared resources and facilities and energy.

Ocean Tomo Bid-Ask™市场164号拍卖专利包包含三项美国专利。该产品包有关使用移动设备控制住宅和商业物联网设备的智能物联网方法和系统。该产品包帮助用户激活和控制各种物联网设备,包括警报器、恒温器、照明系统、HVAC 系统等。所介绍的技术适用于任何商业和住宅建筑,以有效管理和使用共享资源和设施与能源。

For further information or to bid on this lot, please email Bid-Ask@OceanTomo.com.

竞拍该专利包或详询更多信息,欢迎联系 Bid-Ask@OceanTomo.com.

| NO. | PUBLICATION NO. | PATENT TITLE | PRIMARY IP CLASS | PRIORITY DATE | FILE DATE | ISSUE/ PUBLICATION DATE | NO. OF FORWARD CITATIONS |
|-----|-----------------|---|---------------------|------------------|--------------|-------------------------------|--------------------------------|
| 序号 | 公开号 | 专利名称 | IPC主分类号 | 优先权日 | 申请日 | 公开日 | 前引数量 |
| 1 | US8626344 | Energy management system and method | G05F1/66 | 8/21/09 | 7/20/10 | 1/7/14 | 467 |
| | | 能量管理系统和方法 | | | | | |
| 2 | US8498749 | Method for zone based energy management system with scalable map interface | G05D23/1919 | 11/2/11 | 11/2/11 | 7/30/13 | 418 |
| | | 具有可扩展地图界面的基 于区域的能源管理系统的 方法 | | | | | |
| 3 | US8265798 | System and method of curtailing energy production within congestive grid operating environments | G06Q50/06 | 3/2/11 | 3/2/11 | 9/11/12 | 7 |
| | | 在拥挤的电网运行环境中 减少能源生产的系统和方 法 | | | | | |